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Rada rodičů FZŠ prof. Otokara Chlupa, z. s. 
se sídlem Fingerova 2186/17, 158 00 Praha 5 Stodůlky 

IČ: 09446575 
spolek zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, sp. zn. L 73801 

 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  

Datum a čas konání:  15. června 2021, 19:00 hod. 

Místo konání:  Online místnost MS Teams 

Zasedání svolala:  Jana Mašínová, předsedkyně výboru Rady rodičů 

Přítomní:   25 delegátů nebo jejich náhradníků dle prezenční listiny a 
PaedDr. Zuzana Majstrová – ředitelka školy 

Ze 33 tříd má 29 tříd přítomného svého delegáta nebo 
náhradníka, tj. nadpoloviční většina, zasedání je 
usnášeníschopné. 

Třídy 2.A, 3.A, 6.C a 8.A nejsou zastoupené. Delegáti z 3.A a 6. C se 
omluvili. 

Zapsala:  Jana Knappová 

 
PROGRAM A VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ: 
 

1. ZAHÁJENÍ, SEZNÁMENÍ S PROGRAMEM SCHŮZE 

Zasedání zahájila předsedkyně výboru Rady rodičů Jana Mašínová v 19.00 hod., 
sdělila počet přítomných, konstatovala, že zasedání je usnášeníschopné, navrhla za 
se předsedkyni tohoto zasedání a paní Janu Knappovou za zapisovatelku.  
 

Návrh usnesení: Rada rodičů volí předsedkyní dnešního zasedání Janu Mašínovou, 
zapisovatelkou Janu Knappovou. 
Hlasováno:  Pro: 29 / Proti: 0 / Zdržel se: 0  
Usnesení přijato. 

2.  PODĚKOVÁNÍ 

Poděkování aktivním členům pracovních skupin, rodičům, škole.  

 CO SE POVEDLO 

• Vznik spolku 

• Komunikace s úřadem MČ Prahy 13 

• Skutečně zdravá škola – vstup do programu 

• Zahrada – zahájení koncepční studie 

• Webová prezentace – aktualizace 

• Poděkování učitelům ke dni učitelů 

• Anketa 

• ODEZVA: 
JK + ZM: je nás více aktivních, dokážeme víc. 
 

• VE VÝBORU BUDEME RÁDY ZA ZPĚTNOU VAZBU K NAŠÍ ČINNOSTI 
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3. OHODNOCENÍ PRO PRÁVNIČKU – MGR. ZUZANU KALIVODOVOU ZA JEJÍ PRÁCI 

Za právní podporu a pomoc při fúzi spolků a drobné konzultace ke smlouvám 
navrhujeme ocenění pro paní Mgr. Zuzanu Kalivodovou ve výši 5 000 Kč. 
 

Návrh usnesení: Rada rodičů souhlasí s odměnou 5 000 Kč pro paní Mgr. Zuzanu 
Kalivodovou za její právní služby.  
Hlasováno – Pro: 29 / Proti: 0 / Zdržel se: 0 
Usnesení přijato. 

4. PLACENÍ PŘÍSPĚVKŮ NA ÚČET RR, STAV ÚČTU 

• Celková částka na účtu nového spolku RR k dnešnímu dni je 101 395,- Kč. 

• Na účtu ke starému spolku je zhruba 427 000 Kč. 

• V hotovosti v pokladně je zhruba 16 000 Kč. 

• Máme vybráno zhruba ¾ příspěvků, osobním kontaktem můžeme získat víc. 

• U některých plateb je problém s variabilními symboly – ideální by bylo na začátku 
školního roku rodiče lépe informovat – dát jim papírek/email s přesnou instrukcí. 
Variabilní symbol + číslo účtu. Ideální je do poznámky přidat i jméno a třídu. 

• Někde možná delegáti nejsou aktivní 

• Současný rozpočet je s příjmy víceméně v rovnováze – nemáme tím pádem na výjimečné 
investice mimo peněz ze starého účtu RR 

5. INVESTICE 
Pro letošek máme investice vyčerpané, pro příští rok bychom rádi nastavili dopředu 
pravidla čerpání, aby výbor měl nastavené kompetence a schvalování bylo transparentní, 
přehledné a pružné. 
Pravidelné příspěvky má družina a deváté ročníky. Relativně malý podíl jde na příspěvky 
napříč celou školou. 

 
ZM: Učitelé vznesli prosbu, jestli by namísto příspěvku na ŠvP mohli dostat příspěvek na 
výlety (odměny, zmrzlina…). Pět tříd na školu v přírodě pojede.  
5 tříd dostane příspěvek na ŠvP ve výši 1 000 Kč tedy celkem 5 000 Kč a 28 zbývajících tříd 
dostane příspěvek na výlet ve výši 500 Kč tedy celkem 14 000 Kč. 

 
Návrh usnesení: Rada rodičů souhlasí s poskytnutím financí na ŠvP ve výši 
maximálně 5 000 Kč a třídní výlety ve výši maximálně 14 000 Kč (500 Kč na třídu). 
Dohromady bude čerpáno 19 000 Kč. 
Hlasováno:  Pro: 29 / Proti: 0 / Zdržel se: 0  
Usnesení přijato. 

6. PLÁNOVANÝ BUDGET 
Nastavíme do příštího zasedání na základě obvyklých požadavků školy a obvyklých výdajů 

7. TRANSFORMAČNÍ ROK 21/22 

• Škola bude přepracovávat ŠVP (bude souviset i se vstupem do programu Skutečně 
zdravá škola a s úpravou pozemků a následným rozvojem výuky venku) 

• Ověřování kombinovaného vzdělávání – na 1. i 2. Stupni v různém režimu, teď se 
upravuje plán na základě informací od rodičů po první schůzce 

• Plánuje se změna v organizaci družiny a kroužků, ale ne hned příští rok (kvůli 
covidovému uzavření budou příští rok děti nahrazovat zameškané a již uhrazené lekce, 
proto nebyly stávajícím nájemcům rušeny smlouvy). 
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8. ANKETA 
Připravily jsme anketu pro rodiče dětí na 1. stupni zaměřenou na tři oblasti: 

• Činnost družiny 

• Nabídka kroužků 

• Diferencovaná výuka a podpora pro děti nadané a děti s OMJ 
Cílem ankety je zmapovat situaci, poptávku ze strany rodičů, získat další rodiče 
k aktivitě. 

9. PŘEHLED SOUČASNÝCH AKTIVIT ŠKOLY PRO DIFERENCOVANOU VÝUKU 
Na základě podkladů od paní ředitelky (posíláme v příloze) představila Jana Panochová 

• Duhová čeština (1x týdně, standardně napříč ročníkem) 

• Projekt NPÚ pro nadané děti, nově jsme přijati do jejich ověřovacího výzkumu (na 
podzim plánovaná pracovní cesta zaměstnanců škol na zahraniční pracoviště) 

• Individuální vzdělávací plány 

• Další možnost individualizace v rámci kombinované výuky 

• Plánujeme navázat kontakt s Mensou 

10. PROPOJENÍ S UČITELSKÝM SBOREM 

• Plánujeme setkání s metodickými skupinami na začátku š.r., aby učitelé více věděli, co 
děláme a brali nás jako partnera a my abychom vice věděli, co potřebují 

11. PRACOVNÍ SKUPINY 

• Jídelna – Vstoupili jsme do programu Skutečně zdravá škola. Soustředíme se na několik 
dílčích oblastí, v každé bychom chtěli v příštím roce splnit nějaký bod. Na podzim by 
měla proběhnout placená analýza školní jídelny včetně monitoringu soli, jde o placenou 
službu v rámci programu Skutečně zdravá škola 

• Zahrada – schválená koncepční studie již běží, workshop proběhly, je dojednané 
dovezení špalků/kulatin na sezení 

• Nadané děti – již zaznělo, Jana Panochová je zatím sama, ale snad k ní budou přibývat 
další zájemci, i na základě ankety. 

12. SBÍRKA PRO DRUŽINU 

• Neproběhla moc úspěšně – nesešlo se moc věcí 

• Uvažujeme spíše o trvalé možnosti přispět družině drobnostmi v průběhu celého 
školního roku 

13. KNIHOBUDKY 

• Ve škole byly zřízené knihovničky pro sdílení odložených knížek pro děti (tzv. 
knihobudky). Pro každý stupeň je zřízená samostatná knihovna.  

• Zatím se neplní, počítá se s tím od nového školního roku 

• Pravidla by měl ideálně nastavit školní parlament, ale nedotáhli jsme komunikaci na toto 
téma to do konce 

14. SPOLUPRÁCE SE ŠKOLNÍM PARLAMENTEM 

• Chceme dále být v kontaktu 

• Od parlamentu 2. stupně jsme obdrželi žádost na odvoz nářadí při dobročinné akci pro 
Domov seniorů za Mototechnou, proběhlo v pořádku. 

15. PŘIJÍMACÍ ŘÍZENÍ 
SPOLUPRÁCE SE ŠKOLNÍM PARLAMENTEM 

• Z celkových 52 dětí se dostalo zatím 21, budou čtyři 6. třídy, ze 7. třídy dělalo zkoušky 
17 dětí, dostalo se celkem 6. Z 9. tříd se dostala většina dětí v 1. 

• Do 1. tříd bylo přijato 96 dětí (4 třídy po 24 dětech) 

16.  PODĚKOVÁNÍ DELEGÁTŮM 9. (A 5. TŘÍD) 

https://forms.gle/mTWcjNCSAgNYjNoE9
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17.  DALŠÍ ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  

21. 9. 2021, ideálně prezenčně  

 
Zasedání skončilo v 20.45 hod.  
 
V Praze dne 15. 6. 2021. 
 
 
 
 
………………………………    ……………………………….. 
Jana Knappová   Jana Mašínová 
zapisovatelka     předsedkyně zasedání 
 
 
Příloha: Listina přítomných s jejich podpisy 
 
 


